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Skolebestyrelsesmøde i Isenvad 
Torsdag den 25/8 kl. 18.30 – 21.30 

 
Torsdag 25/8 IS Skolebestyrelsesmøde - Medplanlægger Ole 

(Mandag 5/9 NO) Skolebestyrelsesmøde - Medplanlægger  Stella (udgår måske) 

Tirsdag 27/9 IS Skolebestyrelsesmøde – Medplanlægger Lene  

Tirsdag 8/11 NO Skolebestyrelsesmøde - Medplanlægger Søren 

Torsdag 8/12 IS Skolebestyrelsesmøde - Medplanlægger Lise-Lotte 

Torsdag 5/1 NO Skolebestyrelsesmøde - Medplanlægger Elsebeth 

Onsdag 1/2 IS Skolebestyrelsesmøde - Medplanlægger Allan 

Torsdag 2/3 NO Skolebestyrelsesmøde – Medplanlægger Ole 

Torsdag 20/4 IS Skolebestyrelsesmøde - Medplanlægger Stella 

Tirsdag 9/5 NO Skolebestyrelsesmøde – Medplanlægger Lene 

Onsdag 7/6 IS Skolebestyrelsesmøde - Medplanlægger Søren 

Lørdag d. 25. feb 
NO 

Bestyrelsesdag  

 
Afbud: Jan, Lotte 

Pkt: Tid: Indhold: Bilag: 

1.  Præsentation (igen;-)  
 

 

2. 18.30 - 
18.50 

Siden sidst (almen og special) 
- SFO og børnehave 
Isenvad: Sommerferiepasning gik godt. Kommet godt i gang 
efter sommerferien. Mulighed for at være ude pga. godt vejr.  
Den pædagogstuderende i SFO er stoppet. Så der mangler en. 
Det kører godt i SFO – dejlig børnegruppe 
 
Nordre SFO: Der har været sommerferiesampasning på Østre. 
Det gav en erkendelse af, at de tre byskoler har manglet 
hinanden og gerne vil arbejde mere sammen. Det arbejdes der 
på at lægge en plan for. 
Sensommeren har givet mulighed for en masse 
udendørsaktiviteter. 
Dygtig pædagogstuderende – tager godt fra. 
Miniklubben/special-SFO flytter til østfløjen fra starten af 
september. Processen er godt i gang. 
 
- Skole 
(Faktabrev ang evaluering mv.) 
 
Isenvad: Er kommet godt i gang efter sommerferien. Pga. 
rullende indskoling, så er der lidt færre børn nu, da skolen 

 

 

 

x 
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afleverede 6. klasse til Nordre Skole til sommerferien. Men der 
fyldes op i løbet af året. 
Hele skolen har været på en fælles tur til Moesgaard. 
Ny medarbejder er startet op samt ny barselsvikar. 
Der kommer nyt, fælles affaldssystem. 
Der er en 25-års jubilar. Det fejres efter uge 42. 
 
Nordre: 
Godt i gang med skoleåret.  
Der er kommet nyt asfalt i vestenden af skolegård – endelig. 
Ny boldbane i vest – er taget godt imod. 
Der er også etableret stangtennis mellem midt og vest. 
9. årgang har været på en lejrtur på Als. 
5. årgang har været på Harrild Hede. 
Der er ansat en ny medarbejder og en barselsvikar. Der har 
netop været ansættelsessamtaler på en faststilling.  
Vestfløjen har haft forskellige rusk-sammen-arrangementer. 
Skolen har 50-års jubilæum 2023 – udvalg er nedsat til 
planlægning af fejring. 
 
- SGU og specialområdet 
Kursus til SGU-personale med kendt idrætsekspert, Mats 
Meidevi. Han har afholdt kurser på skolen tidligere. 
Ekstra personale på nogle hold i I-klasserne, så der kan blive 
en tættere guidning ift. træning. 
Der er nyt tiltag ift. de mindre idrætsgrene, som får fælles 
træning en gang om ugen. 
 
Kort orientering om Faktabrev ang. Evaluering. 
Jane gav kort info om brevet, herunder ændringer i nationale 
test, meddelelsesbog(elevplan), 
uddannelsesparathedsvurdering, ordblinderisikotest, 
skoleudviklingssamtaler ml skole og kommune. 
 
Møderækken: 
Mødet den 5. sept. udgår. 
Der planlægges med en SB-dag d. 25. feb. Kl. 9.00-15.00 
Der er pædagogisk eftermiddag fredag d. 7. okt. Kl. 12.30-
19.00. SB-medlemmer skal melde tilbage, om de vil deltage. 
 
Alle forældre modtager en pop-up besked vedr. brug af 
billeder, lyd og video, hvor der ikke længere er krav om 
samtykke, når det er på AULA. 
 
- Forældregruppen 
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Der er kommet en henvendelse fra en forælder vedr. mulighed 
for fundraising. 

3. 19.00 
– 
19.10 

Nyt fra elevråd 
(Erstattes af info om tilsyn i Børnehuset)  
Det er varslet tilsyn og det er d. 8. september. Bestyrelsen 
støtter op om, at børnehaven udpeger tre forældre, der 
besvarer et spørgeskema. Der skal også være børneinterviews 
med to-tre børn. Det kommer der en tilsynsrapport ud af. Den 
gives der en tilbagemelding på d.19. september kl. 17.00. Her 
deltager Stella. 

 

4. 19.10 
– 

19.30 

Forretningsorden gennemgås og godkendes 
Gennemgået af BN. 
Godkendt af bestyrelsen. 

x 

5. 19.30 
– 

20.00 

Opsamling på fælles bestyrelsesoplæg i Remisen 24/8 
UDSAT 

 

  Kaffe  

6. 20.15 
– 

21.15 

Høringssvar til budget 23 
Udarbejdelse af stikord til høringssvar. 
Endeligt høringssvar rundsendes til godkendelse. 
Deadline for at sende høringssvar er d. 6. sept. 

x 

7. 21.15 
– 
21.25 

Personalesager 
Orientering og hvordan bestyrelsen kan håndtere 
henvendelser vedr. personale. 

 
 

8.  Opslag til AULA 
Fælles: Der har været en god opstart efter sommerferien. 
Både børnehave, SFO´er og skoler. 
Der er kommet ny retningslinjer vedr. ændrede 
evalueringssystemer i grundskolen. Det rulles ind fra 2022 til 
2027 
Fotopolitikken er blevet lempet, så man nu lettere kan anvende 
billeder på AULA og via IBK-media. 
SB-forretningsorden gennemgået og godkendt 
Der er udarbejdet høringssvar ift. IBKs budgetforslag 2023-
2026 
 
Nordre: Der er kommet nyt asfalt i vest-skolegården samt en 
stor, ny boldbane. 
Der er pædagogisk eftermiddag fredag d. 7. oktober. Der er 
sendt besked ud til alle hjem, så skole og SFO kan lukke kl. 
11.45 
Nordre skole har 50-års jubilæum i 2023. Der er er nedsat et 
udvalg. 
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Isenvad: Det lovpligtige tilsyn i børnehaven kommer i 
september.  
Fælles tur i skolen til Moesgaard. 
Nyt affaldssystem etableres i hækken mellem børnehave og 
skole/SFO. 

 21.25 - 
21.30 

Evt. 
 

 

 
Punkter til kommende møder: 
Slogans og grafiske billeder til sundhedspolitik 
Vi drøfter mulig proces for at inddrage elever og øvrige parter i skabelsen af slogans og 
grafik til 2 x K-R-A-M.  


